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Skrivelse om eventuell budgetomfördelning mellan verksamhetsområden

Efter att budgeten slagits fast i kommunfullmäktige är det stadsdelsnämnderna som 
omfördelar pengar och anpassar budgeten. Vi vill därför att förvaltningen tittar på 
äldreomsorgens och förskolans budget för stadsdelen, från att det först klubbades i 
kommunfullmäktige, till hur mycket pengar som i slutändan användes i respektive verksamhet 
under 2015 och 2016.

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor

1. Om så skett, hur stora summor har sedan januari 2015 årligen tagits, eller omfördelats, 
från äldreomsorgsbudgeten, och lagts på andra områden? Hur mycket skiljer det 
mellan förslaget i kommunfullmäktige och redovisat bokslut för stadsdelsnämnden?

2. Om så skett, hur stora summor har sedan januari 2015 årligen tagits, eller omfördelats 
från förskolebudgeten, och lagts på andra områden? Hur mycket skiljer det mellan 
förslaget i kommunfullmäktige och redovisat bokslut för stadsdelsnämnden?


